
Viljandi kultuurikolledži lõpetajad Heidi-Kai Sõstral ja Tauno Aintsil oli hea meel, et neil kõrgkoolis nõnda hästi läks.
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President õnnitles 
parimaid lõpetajaid
Lennart Meri sõnul hakkab tõeline õppimine pärast kooli
MALLE PAI ULA, 
MÄRGE TEPPAN

Eile võttis president Lennart 
Meri Kadrioru lossi õuel vas
tu tublimaid kesk- ja kõrgkoo
li lõpetajaid.

Hommikuks oli kutsutud 51 
kõrgkoolilõpetajat ning lõu
naks kella kaheks 150 parimat 
keskkoolilõpetajat, neid oli 
tervitamas peale presidendi 
ka haridusminister Mait 
Klaassen.

“Te olete saanud palju pare

ma hariduse, kui ükski minu 
põlvkonna inimene võis loota. 
Kui ma ülikooli lõpetasin, siis 
teadsin, et see on formaalne 
lõpetamine,” nentis Meri, pi
dades kõnet ülikoolilõpetaja- 
tele. Presidendi sõnul algas 
tõeline õppimine alles pärast 
ülikooli. “Samasugune saatus 
ootab ees ka teid, ja seda mit
te sellepärast, et teie ülikool 
oleks olnud sarnane minu üli
kooliga, vaid niisugune on ju
ba inimese elu saladus.” 

Viljandi Kultuurikolledži

levimuusika eriala lõpetanud 
Heidi-Kai Sõstra ja Tauno 
Aints olid isegi veidi imestu
nud, et kõrgkool nõnda edu
kalt läbi sai.

Heidi-Kai sõnul polnud nad 
kumbki puhta “viielised” tu
dengid, sest see oleks juba na
tuke liiast. “Heade hinnete 
saamiseks tuleb praegu ikka 
kõvasti pingutada -  enam nii
sama numbreid ei panda,” 
ütles Heidi-Kai.

Eesti ja vene koolide 150 
kuldmedalikandidaati polnud

ainult gümnaasiumide, vaid 
ka kutse- ja õhtukeskkoolide 
lõpetajad. Kuldmedalikandi- 
daate oli enim Tallinnast (40), 
küllalt palju ka Ida-Virumaalt 
(13). Ükski maakond ei jäänud 
tähelepanuta, ka väikeselt 
Hiiumaalt oli kaks lõpetajat 
Kadriorgu kutsutud.

Kõigi kandidaatide nimel 
võttis sõna Jüri gümnaasiumi 
lõpetaja Evelin Hiio, kes a r
vas,,et tublisid ja haridusja- 
nulisi lõpetajaid on peale Kad
riorus olnute teisigi.


